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ZÁPISNICA 

z 3. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konaného dňa 03. 4. 2023 
 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022 

4. I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

5. Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja 

6. Vstup KSK do digitálnej koalície – iniciatívy Národnej koalície pre digitálne zručnosti 

a povolania Slovenskej republiky 

7. Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – zaradenie Jazykovej školy ako súčasti 

Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26 v Michalovciach 

8. Implementácia projektov v školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja – v rámci Plánu úloh komisie na I. polrok 2023 

9. Informácia o analýze stavu športu  v Košickom kraji, o plánovaných a prebiehajúcich 

investičných aktivitách v oblasti obnovy a rozvoja športovej infraštruktúry -  v rámci 

Plánu úloh komisie na I. polrok 2023 

10. Návrhy, podnety a požiadavky 

11. Rôzne 

12. Záver 

        
K bodu č. 1 
 

3. rokovanie školskej komisie otvoril a prítomných privítal podpredseda komisie Csaba Furik.  

Z 25 členov komisie bolo prítomných  20 členov, z rokovania komisie sa  ospravedlnili: PhDr. 

Marek Čižmár, PaedDr. Peter Petrikán, PhD, Ing. Ivan Beňo, Mgr. Alžbeta Tamásová, Mgr. 

Miroslav Tóth. Prítomná bola nadpolovičná väčšina všetkých členov a podpredseda komisie 

konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. 



Podpredseda komisie privítal aj ďalších hostí: 

JUDr. Ing. Jana Furmanová , MBA, LL.M– zástupkyňa riaditeľa úradu,  

Ing, Jozef Hudák – hlavný kontrolór  

Mgr. Ľuboš Kvašňák – za odborový zväz školstva 

JUDr. Boris Bilčák – riaditeľ úradu 

Predsedajúci upozornil prítomných, že v zmysle §10 Rokovacieho poriadku komisií KSK sa 

z rokovania komisie vyhotovuje zvukový záznam  použitím diktafónu výlučne pre potreby 

zhotovenia zápisnice. 

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní:  17  

Za:   17 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 11/2023  

Prítomní členovia komisie schvaľujú  program rokovania školskej komisie.  

 

K bodu č. 2  

Predsedajúci konštatoval, že materiály z 2.rokovania školskej komisie boli predložené 

Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 3.riadne rokovanie. Na komisii neboli 

predložené žiadne ďalšie požiadavky. 

 

K bodu č. 3   

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022 – materiál predkladal odbor 

financií a informovala o ňom Ing. Kvetoslava Lipovská. Materiály boli pred rokovaním 

komisie zverejnené v Digitálnom zastupiteľstve KSK a členovia komisie sa mali možnosť 

s nimi oboznámiť. 

Diskusia:  

Bez diskusie. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 18  

Za:   18 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 12/2023: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Záverečný účet 

Košického samosprávneho kraja za rok 2022. 

 

K bodu č. 4  

I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 – materiál predkladal odbor 

financií a informovala  o ňom Ing. Kvetoslava Lipovská. Materiály boli pred rokovaním 

komisie zverejnené v Digitálnom zastupiteľstve KSK a členovia komisie sa mali možnosť 

s nimi oboznámiť. 

Diskusia:  

Bez diskusie. 



 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 18  

Za:   18 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 13/2023: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť I. úpravu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja v roku 2023. 

 

K bodu č. 5   

Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja – 

o materiáli informoval hlavný kontrolór ÚHK  Ing. Jozef Hudák. Materiály boli pred 

rokovaním komisie zverejnené v Digitálnom zastupiteľstve KSK a členovia komisie sa mali 

možnosť s nimi oboznámiť. 

Diskusia: 

Bez diskusie 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní:  20  

Za:   20 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 14/2023: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Pravidlá kontrolnej 

činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja. 

 

K bodu č. 6 

Vstup KSK do digitálnej koalície – iniciatívy Národnej koalície pre digitálne zručnosti 

a povolania Slovenskej republiky - o materiáli informoval vedúci odboru školstva Ing. 

Slavomír Kožár, MBA. Materiály boli pred rokovaním komisie zverejnené v Digitálnom 

zastupiteľstve KSK a členovia komisie sa mali možnosť s nimi oboznámiť. 

Diskusia: 

V diskusii vystúpila PaedDr. Adriana Petrová a informovala sa, akým spôsobom budú 

finančne podporené školy zapojené do iniciatívy, nakoľko v minulom roku bolo finančné 

podporených 5 gymnázií v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. Ing. Slavomír Kožár odpovedal, 

že finančná pomoc zo strany KSK bude čiastočne zabezpečená, ale tieto otázky sú  stále 

predmetom rokovaní. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní:  20  

Za:   20 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 



Uznesenie  č. 15/2023: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Vstup KSK do 

digitálnej koalície – iniciatívy Národnej koalície pre digitálne zručnosti a povolania 

Slovenskej republiky.  

 

K bodu č. 7 

Zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja – zaradenie Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta 

Štúra 26 v Michalovciach – o materiáli informoval vedúci odboru školstva, Ing. Slavomír 

Kožár, MBA. Materiály boli pred rokovaním komisie zverejnené v Digitálnom zastupiteľstve 

KSK a členovia komisie sa mali možnosť s nimi oboznámiť. 

Diskusia: 

Bez diskusie. 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní:  20  

Za:   20 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie  č. 16/2023: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmeny v sieti škôl 

a školských zariadení Slovenskej republiky v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja – zaradenie Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26 

v Michalovciach 

 

K bodu č. 8 

Implementácia projektov v školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho 

kraja – informovali Mgr. Andrea Gajdošová, Mgr. Natália Vince.  

Mgr. Gajdošová informovala o prebiehajúcich a plánovaných investičných projektoch odboru 

školstva. V realizácii je 12 projektov IROP na zvýšenie počtu žiakov na praktickom 

vyučovaní. Do výzvy o NFP v rámci Plánu obnovy a odolnosti SR – Debarierizácia  budov 

väčších stredných škôl sa zapojilo 11 škôl, na podanie žiadosti o NFP na zníženie energetickej 

náročnosti budov škôl je pripravených 21 projektových dokumentácii a procesy prebiehajú 

v spolupráci s OPaI a ARR.  

Mgr. Natália Vince informovala o neinvestičných projektoch realizovaných v školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK.  

Diskusia: 

Bez diskusie. 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní:  20  

Za:   20 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

 

 



Uznesenie  č. 17/2023: 

Školská komisia berie na vedomie informáciu o implementácii projektov v školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. 

 

K bodu č. 9 

Informácia o analýze stavu športu  v Košickom kraji, o plánovaných a prebiehajúcich 

investičných aktivitách v oblasti obnovy a rozvoja športovej infraštruktúry – informoval Mgr. 

Marián Horenský, PhD. Všetky aktivity vychádzajú z Koncepcie podpory pohybových aktivít 

obyvateľov Košického samosprávneho kraja 2020 – 2025.  

Diskusia: 

Bez diskusie 

 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní:  20  

Za:   20 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie  č. 18/2023: 

Školská komisia berie na vedomie Informáciu o analýze stavu športu  v Košickom kraji, 

o plánovaných a prebiehajúcich investičných aktivitách v oblasti obnovy a rozvoja športovej 

infraštruktúry. 

 

K bodu č. 10 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Diskusia: 

Bez diskusie. 

 

K bodu č. 11 

Rôzne 

Diskusia: 

V diskusii vystúpil RNDr. Ladislav Ruttkay, riaditeľ SPŠ technickej v Spišskej Novej Vsi 

a poďakoval zriaďovateľovi za podporu v realizovaných projektoch. V škole je realizovaných 

niekoľko investičných projektov súbežne a každá realizácia prináša väčšie či menšie 

komplikácie, ktoré je potrebné riešiť. Najväčším problémom sú neoprávnené výdavky 

projektov, preto vyjadril poďakovanie, že KSK vyčlenilo v rozpočte kapitálových výdavkov 

účelovú rezervu a snaží sa, aby projekty boli aj  riadne ukončené. 

 

V diskusii vystúpil tiež Mgr. Milan Kaplan, ktorý tlmočil požiadavku na preverenie 

podmienok výberového konania na SPŠ strojníckej, Komenského 2, Košice. Podnetom bolo 

podozrenie o plagiátorstve 1. atestačnej práce kandidáta na riaditeľa školy. JUDr. Ivana 

Puchallová z odboru školstva, ktorá bola členkou komisie na otváranie obálok s prihláškami 

do výberového konania uchádzačov výberového konania informovala, že v zmysle zákona 

138/2019 Z. z. Zákona o pedagogických zamestnancoch a odborných zamestnancoch 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, nebolo v roku 2022 absolvovanie  1. atestácie 



kvalifikačným predpokladom na výkon funkcie riaditeľa školy. JUDr. Boris Bilčák zároveň 

informoval, že Košický samosprávny kraj nemá vo svojej kompetencii overovanie pravosti 

a originality záverečných prác pedagogických a odborných zamestnancov v školstve.  

  

PaedDr. Marek Kmeť vyjadril poďakovanie zamestnancom odboru školstva za aktivity pri 

zaradení odboru učiteľstvo pre materské školy a vychovávateľstvo v Obchodnej akadémii, 

Akademika Hronca 8 v Rožňave. Zároveň prejavil záujem o to,  aby zriaďovateľská 

pôsobnosť SOŠ železničnej, Palackého 14, Košice  prešla z Regionálneho úradu školskej 

správy na Košický samosprávny kraj. V prechode zriaďovateľskej pôsobnosti vidí 

koncepčnejšie riešenie rozvoja a podpory stredného odborného školstva v Košickom 

samosprávnom kraji. 

 

Mgr. Lucia Gurbáľová  informovala o plánovanej rekonštrukcii Mestskej krytej plavárne. 

Zároveň sa informovala o časovom harmonograme stavebných prác opravy bazéna a jeho 

zázemia v SOŠ priemyselných technológií, Učňovská 5, Košice – Šaca. JUDr. Boris Bilčák  

informoval, že KSK robí maximum pre to, aby práce boli ukončené včas a bazén mohol slúžiť 

aj verejnosti. KSK pomohlo v minulosti mestu Košice počas rekonštrukcie Športovej haly 

a vytvorilo podmienky pre tréningové procesy športových klubov modernizáciou telocvične 

pri SOŠ priemyselných technológií, Učňovská 5, Košice - Šaca, ale zároveň aj Košický 

samosprávny kraj očakáva s mestom Košice konštruktívny dialóg a podporu pri riešení 

zámerov KSK. 

Mgr. Lucia Gurbáľová  sa informovala, či zmluva na prenájom priestorov pre 

Gréckokatolícku eparchiu v Košiciach pre SOŠ pedagogickú svätých  Cyrila a Metoda  

v Košiciach bude predĺžená na ďalšie obdobie. Škola sa potrebuje organizačne pripraviť na 

nasledujúce školské roky. JUDr. Boris Bilčák odpovedal, že účinnosť zmluvy končí až v roku 

2024 a stále prebiehajú rokovania. Zároveň zdôraznil, že Košický samosprávny kraj ako 

zriaďovateľ stredných škôl bojuje s nedostatkom priestorov pre svoje organizácie.  

 

K bodu č. 12 

Podpredseda komisie poďakoval prítomným za účasť a informoval, že najbližšie rokovanie 

školskej komisie sa uskutoční 5.6.2023 so začiatkom o 13:30 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

        Mgr. Andrea Gajdošová  

           tajomník komisie 

 

...................................................... 

             PhDr. Marek Čižmár  

              predseda komisie 

               v.z. Csaba Furik 

               podpredseda komisie 


